
PlO-044559/2023

ÚMČ Praha 10

Zápis z 2 jednání Komise bezpečnostní RMČ Praha 10, které se konalo 
dne 8. 2. 2023, na ÚMČ Praha 10, 411a, budova A.

Přítomní členové KB: Robert Zrzavecký, Jiří Komrska, Mgr. Matěj Štěpánek, Mgr. Stanislav 
Šimek, Mgr. Martin Čásenský
Omluvení členové KB: Bc. Radek Lojda, Jaroslav Štěpánek, MBA
Neomluvení členové KB: 0

Hosté: Mgr. Michal Řidl, MP

Jednání KB bylo zahájeno v 17 hodin.

Program:

1. Zahájení jednání KB č. 2, schválení programu.
2. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu PČR Praha IV.
3. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu MP Praha 10.
4. Aktuální informace k činnosti HZS.
5. Informace, podněty pro KB z oddělení bezpečnostního managementu OKK.
6. Diskuze, různé, návrhy politických klubů k bezpečnostním tématům a plánu činnosti 

KB.

1. Zahájení jednání KB č. 2, schválení programu.

Na úvod jednání přítomné členy a hosta pozdravil a přivítal předseda KB p. Robert 
Zrzavecký. Konstatoval, že KB je usnášeníschopná a nechal hlasovat o schválení 
navrženého programu jednání. Podkladové materiály byly zaslány členům 
elektronicky. Předseda poděkoval složkám IZS za zaslání.

Hlasování: schválení programu 2 jednání KB:
PRO - 5; PROTI - 0; ZDRŽEL SE - 0
Program byl přijat.

Hlasování: schválení ověřovatele 2 jednání KB:
PRO - 5; PROTI - 0; ZDRŽEL SE - 0
Ověřovatel byl přijat.

Ověřovatelem zápisu č. 2 byl schválen Martin Čásenský.
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2. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu PČR Praha IV.

Paní ředitelka je z jednání omluvena, případné dotazy k zaslané zprávě PČR odpoví 
písemně.

3. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu MP Praha 10.

Michal Řidl předložil statistický přehled MP za leden 2023 (členům bylo zasláno 
elektronicky). Nejedná se o žádné navýšení, jedna opilá osoba řešena na Skalce, byla 
převezena na záchytku. Začala již fotbalová liga, jsou prováděna standartní opatření. 
Leden byl relativně klidný.
Stanislav Šimek zmínil, že by bylo dobré absolvovat nějaký vybraný zápas, aby členové 
KB viděli, jak bezpečnostní opatření probíhá.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

4. Aktuální informace k činnosti HZS.
David Horáček, se z jednání omluvil, byl převelen do Turecka, kde je nasazen v rámci 
USAR týmu HZS ČR, (vyhledávání přeživších po zemětřesení).

5. Informace, podněty pro KB z oddělení bezpečnostního managementu OKK.

Miloš Jurča konstatoval, že v lednu na oddělení nic nepřišlo. Začaly jarní prázdniny, 
obyvatelé jsou na horách.
Bylo také jednáno s MHMP ve věci dalšího rozvoje kamer MKS, mají rozdělány v celé 
Praze celkem 5 investičních akcí. Další zatím nezahajují, čeká se na ustanovení nové 
rady MHMP (předpoklad 16. 2. 2023).

6. Diskuze, různé, návrhy politických klubů k bezpečnostním tématům a plánu činnosti 
KB.

Michal Řidl členům KB vysvětlil, jak fungují opatření na fotbalových zápasech, jaké 
činnosti vykonává MP.
Stanislav Šimek navrhnul, že by bylo dobré, aby na jednání KB například dvakrát za rok 
přišli vedoucí Místních oddělení PČR a uvedli, jakvidí oni situaci, co potřebují atd. nebo 
uspořádat výjezdní jednání přímo na místních oddělení. Případně také na ředitelství 
MP a stanici č. 5 HZS. Až bude déle vidět je plánovaná problémová místa přímo 
navštívit a na místě zjistit aktuální situaci.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.
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Jednání bylo ukončeno v 18.00 hodin.

Součástí zápisu je: Presenční listina KB č. 2

Ověřovatel: Martin Čásenský

Tajemník KB RMČ Praha 10

Předseda KB RMČ Praha 10

Robert Zrzavecký

Bc. Miloš Jurča 
datum vyhotovení zápisu 
8. února 2023
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